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   Protokół  VII sesji 
Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  16 kwietnia 2019 roku 
 

                Obrady siódmej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 900 

i trwały do godzinny 1040. W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych zgodnie z listą obecności 

(nieobecny radny Czesław Młynarczyk).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Monika Kowalska – Naczelni Wydziału SO, 

6. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

7. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

8. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

9. Ewa   Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek PGKiM, WZWiK 

i mieszkańcy Włoszczowy. 

Przewodniczący Rady - powitał wszystkich zaproszonych gości oraz nowo wybranych 

sołtysów.  

Burmistrz – powitał sołtysów, a  w sposób szczególny powitał tych sołtysów, którzy po raz 

w sesji Rady Miejskiej uczestniczą w tym charakterze. Podziękował tym sołtysom, którzy 

właśnie zakończyli kadencję a nie zostali wybrani na dalszą, podziękował za włożoną pracę na 

rzecz swoich miejscowości.  

Przewodniczący Rady -  w imieniu Rady Miejskiej złożył życzenia sołtysom, pogratulował 

panią podkreślając, że jest  ich coraz więcej w szeregach sołtysów. Pogratulował i życzył 

satysfakcji z pełnienia tak zaszczytnej funkcji w społeczeństwie. 

Przewodniczący Rady wyczytywał z imienia i nazwiska każdego sołtysa, a Burmistrz wręczał 

podziękowania dla sołtysów, którzy skończyli kadencję jak również tym sołtysom którzy 

zostali wybrani na kolejną kadencję i dalej będą pełnić funkcję sołtysa.  

Po wręczeniu podziękowań i gratulacji wszyscy sołtysi ustawili się do pamiątkowego zdjęcia.    

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady siódmej  sesji VIII kadencji Rady Miejskiej  

we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 14 radnych 

i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi bądź propozycje zmian  

do porządku obrad,  zmian do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodniczący Rady 

zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu 11 „ Ocena zasobów pomocy 

społecznej dla Gminy Włoszczowa za 2018 rok” oraz wycofanie z porządku obrad podpunktu 

4 „projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych oraz górnych stawek opłaty za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy.” 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie zmianę  porządku obrad.  

Głosowanie :  14 głosów „za” (jednogłośnie),  następnie poddał pod głosowanie zmieniony 

porządek obrad. 

Głosowanie: 14 głosów „za” (jednogłośnie) porządek obrad  został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
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3. Przyjęcie protokołu  VI sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z VI sesji Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami, 

2) zmieniająca uchwałę  w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania rodziny 

na lata 2019-2021, 

3) przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad zabytkami 

Gminy Włoszczowa na lata 2014 -2018” za okres 2017-2018, 

5) zmieniająca uchwałę  w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt z terenu Gminy Włoszczowa 

na 2019 rok”, 

6) ustalenia zasad otrzymywania i wysokości diety dla sołtysów Gminy Włoszczowa, 

7) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

8) zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2019-2029, 

10) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok, 

6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej we Włoszczowie za 2018r. 

7. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011r.     

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Ośrodek Pomocy Społecznej we  

Włoszczowie za 2018 rok. 

8.  Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Włoszczowa obejmujący  

     lata 2017-2018. 

9.  Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

Alkoholowych za 2018r. oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za   

 2018r. wraz z Informacją  z pracy Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów  

 Alkoholowych za 2018r. 

10.Raport końcowy z realizacji Programu Polityki Zdrowotnej. 

11.Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Włoszczowa za 2018 rok. 

12.  Sprawy różne. 

13.  Zamknięcie obrad 

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu VI sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  VI sesji  Rady Miejskiej 

VIII kadencji z dnia 22 lutego  2019r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  Miejskiej, każdy 

radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  uwagi co do treści 

protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi co do treści protokołu, 

protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał z  VI  sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na VI sesji Rady Miejskiej w dniu 22 lutego  2019r. podjęto 

4 uchwały, które przekazano: 
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− w dniu 25 lutego 2019 r. Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia  

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym – 4 uchwały, 

− w dniu 25 lutego 2019r. Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 

października 1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych – 2 uchwały, 

−  do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 

ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów 

prawnych - 3 uchwały. 

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na VI sesji. Poinformował również, 

że w okresie między sesjami wydał 18 zarządzeń dotyczących funkcjonowania Urzędu 

i jednostek organizacyjnych. 

Do punktu 5.1 

 przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały. Nie 

było zgłoszeń, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia,  

a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VII/42/19 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami. 

Do punktu 5.2 

zmieniająca uchwałę  w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 

2019-2021 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały, 

pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, 

a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VII/43/19 w sprawie zmieniająca uchwałę  w sprawie przyjęcia Gminnego 

programu wspierania rodziny na lata 2019-2021. 

Do punktu 5.3 

przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad zabytkami Gminy 

Włoszczowa na lata 2014 -2018” za okres 2017-2018” 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za”, 2 głosy wstrzymujące 

podjęła uchwałę Nr VII/44/19 w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego 

Programu Opieki nad zabytkami Gminy Włoszczowa na lata 2014 -2018” za okres 2017-2018”. 

Do punktu 5.4 

zmieniająca uchwałę  w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt z terenu Gminy Włoszczowa na 2019 rok” 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały, 

pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, 

a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VII/45/19 w sprawie zmieniająca uchwałę  w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt z terenu Gminy 

Włoszczowa na 2019 rok. 

Do punktu 5.5 

ustalenia zasad otrzymywania i wysokości diety dla sołtysów Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały. 

Radny Jerzy Wiśniewski – poinformował, iż przy tej uchwale chciałby złożyć wniosek 

formalny dotyczący podniesienia diety z 250 złotych do 300 złotych. Dodał, że pozycja sołtysa 

rośnie, kandydatów jest coraz mniej a obowiązków j przybywa. Spora część pieniędzy 
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pozostała z diet radnych w związku ze zmniejszeniem ich ilości z 21 na 15 dlatego należy 

podnieść dietę sołtysom. Wzrost o 50 złotych to nie jest duży wydatek. Radny zwrócił się do 

Przewodniczącego Rady o poddanie pod głosowanie złożonego wniosku formalnego. 

Dariusz Górski Skarbnik -  poinformował, iż w uchwale w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Włoszczowa na 2019 rok zaplanowano kwotę  uwzględniającą wysokość 250 złotych  czyli 

taką jaka występuje w projekcie uchwały, na dodatkowe 50 złotych nie ma środków  

w budżecie. 

Radny Jerzy Wiśniewski – poinformował, iż nie wie jaka to jest dokładna kwota, musiałby 

policzyć ilość sołtysów razy 50 zł, na pewno nie jest to duża kwota i zaproponował 

przegłosowanie wniosku. Dodał, że znalezienie w  budżecie brakujących środków finansowych 

nie musi być zrobione już na dzisiejszej sesji Rady lecz na kolejnej. 

Henryka Skiba Sekretarz -  powiedziała, iż na posiedzeniu komisji stałych wyjaśniane było, że 

dieta nie stanowi wynagrodzenia lecz jest to rekompensata kosztów poniesionych przez 

sołtysów. Jest to bardzo istotne. Jeśli chodzi o kwestię czysto formalną  - ponieważ inicjatorem 

tej podwyżki diety z kwoty 150 do kwoty 250 zł jest Burmistrz to zgodnie z zapisem w Statucie 

Gminy należałoby w pierwszej kolejności przegłosować złożony projekt uchwały. Jeśli w takim 

brzmieniu uchwała nie przejdzie wówczas należy pochylić się nad poprawką. 

Z sali zaczęły padać pytania jaką kwotę uczyni podwyższenie o 50 zł diety. 

Przewodniczący Rady –przerwał dyskusję. Powiedział, że należy skupić się nad tym czy jest 

zasadne wprowadzenie tego wniosku,  czy głosujemy nad uchwałą. To jest teraz najważniejsza 

kwestia. 

Burmistrz – powiedział, że doceniając trud i pracę sołtysów w poprzedniej kadencji 

zaproponowaliśmy podwyżkę o 100 złotych, bo do tej pory była to kwota 150 złotych. Na ten 

czas proponuje się kwotę 250 złotych jest to znacząca kwota np. w Gminie  Secemin dieta 

wynosi 70 złotych i wójt rozważa czy nie podnieść o 30 złotych do kwoty 100 złotych. 

Doceniamy pracę sołtysów, oprócz diety sołtysi otrzymują prowizję z tytułu zbierania 

podatków- inkaso.  Zaproponowana wysokość diety jest jedną z najwyższych w okolicznych 

Gminach.  

Radny Zbigniew Woldański – potwierdził, że jest to znaczna podwyżka ale radny Wiśniewski 

zaproponował  podwyższenie diety jeszcze o 50 złotych i jest to wniosek formalny. Jeśli będzie 

głosowanie należy przegłosować projekt uchwały i postawiony wniosek formalny. 

Henryka Skiba  Sekretarz Gminy – poinformowała, że zgłoszona propozycja podwyższenia 

diety  nie ma charakteru wniosku formalnego. Dodała, że konsultowała to z obecnym na sali 

radcą prawnym. W pierwszej kolejności powinien być poddany pod głosowanie złożony 

projekt uchwały, jeżeli w takim brzmieniu uchwała  nie zostanie  podjęta to dopiero wówczas 

w zmienionym brzmieniu. 

Radny Jerzy Wiśniewski – powiedział, że radni znaleźli się w niekomfortowej sytuacji.                 

Jeśli nie będzie głosowany wniosek formalny, a przejdzie się od razu do uchwały to nie 

wiadomo czy jesteśmy za podwyżką 250 czy 300zł. W którym momencie mamy podnieść rękę. 

Henryka Skiba Sekretarz – poinformowała, że technicznie jest to proste do przeprowadzenia.  

Jeśli radni są przeciwni  podjęciu uchwały w brzmieniu, w którym wysokość diety wynosi 250 

złotych to podczas głosowania przyciskają przycisk „przeciw”. 

Radny Jerzy Wiśniewski – stwierdził, że ma inne zdanie bo np. jeśli Skarbnik powie jutro, że  

50 złotych w budżecie się nie znalazło to nawet nie podwyższymy  o 100 złotych  bo 

w głosowaniu powiemy nie, a my chcemy podwyższyć. 

Henryka Skiba Sekretarz – wyjaśniła, że jeżeli uchwała nie zostanie podjęta w wyniku 

głosowania w przedłożonym brzmieniu to należy poddać pod głosowanie uchwałę 

w zmienionym brzmieniu tzn. wysokość diety 300zł.  

Radny Zbigniew Woldański – zapytał czy dobrze zrozumiał tzn. głosowanie teraz za tą uchwałą 

czyli za kwotą 250 złotych natomiast to co zgłosił radny Wiśniewski będzie głosowane na 

najbliższej sesji.  

Radny Roman Sybis – zwrócił się do Przewodniczącego Rady o ogłoszenie 5 minutowej 

przerwy w obradach  w celu konsultacji. 
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Przewodniczący Rady – poprosił o wyjaśnienie jeszcze raz tej kwestii. 

Ewa Kokowska Radca Prawny – poinformowała, iż Rada głosuje zgodnie z postanowieniami 

Statutu Gminy i te postanowienia Statutu regulują kwestie między innymi wniosków 

formalnych. Co jest wnioskiem formalnym mówi § 19 Statutu, wniosek w sprawie zmiany 

treści uchwały nie jest wnioskiem formalnym. Taki wniosek ingeruje w treść projektu uchwały, 

którą wniósł podmiot uprawniony do inicjatywy uchwałodawczej. Jednym z tych podmiotów 

uprawnionych do inicjatywy uchwałodawczej zgodnie z treścią Statutu  jest Burmistrz. Do 

takiej inicjatywy uchwałodawczej nie jest uprawniony pojedynczy radny, czyli projekt uchwały 

wnoszą podmioty, które zgodnie ze Statutem maja inicjatywę uchwałodawczą. Projekt uchwały 

może wnieść Burmistrz. Dalej postanowienia Statutu mówią o tym jak się uchwały głosuje i § 

28 Statutu mówi tak, że w przypadku  kiedy w porządku obrad   znajduje się projekt uchwały 

w przypadku kiedy ktoś zgłasza odrzucenie projektu w całości, w pierwszej kolejności głosuje 

się nad wnioskiem. Jeśli taki wniosek o odrzucenie projektu uchwały w całości nie pada głosuje 

się nad projektem inicjatora. Jeśli nie przechodzi projekt uchwały w takiej wersji jak został 

przedłożony przez inicjatora Statut przewiduje zgłaszanie poprawek i taki wniosek dotyczący 

tego, żeby kwotę 250 złotych zastąpić kwotą 300 złotych  może być zakwalifikowany jako 

propozycja wniesienia poprawek do projektu uchwały, ale tylko wtedy kiedy uprzednio radni 

wyrażą sprzeciw co do treści przedłożonego projektu przez inicjatora. Kierując się tymi 

zasadami, że nie padł wniosek o odrzuceniu projektu uchwały w całości, w drugiej kolejności 

zgodnie ze Statutem głosuje się nad projektem przedłożonym przez Burmistrza. 

Przewodniczący Rady - ogłosił  10 minutową przerwę w obradach.   

Przerwa w obradach trwała od godziny 945 do godziny 955. 

Po przerwie wznowiono obrady.              

Radny Jerzy Wiśniewski - powiedział, że po rozmowie z Burmistrzem i Skarbnikiem wycofuje 

wniosek dotyczący podwyższenia diety sołtysów do 300zł. Burmistrz i Skarbnik wykazują na 

brak środków finansowych. Dodał, że na kolejnych sesjach Rady Miejskiej do tego tematu 

wróci, po wcześniejszym uzgodnieniu w zakresie możliwości finansowych   

z Burmistrzem i Skarbnikiem. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za”, 2 głosy wstrzymujące 

podjęła uchwałę Nr VII/46/19 w sprawie ustalenia zasad otrzymywania i wysokości diety dla 

sołtysów Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.6 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały, 

pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, 

a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VII/47/19 w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Do punktu 5.7 

zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały, 

pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, 

a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 
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uchwałę Nr VII/48/19 w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego 

i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Do punktu 5.8 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2019-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za”, 2 głosy wstrzymujące 

podjęła uchwałę Nr VII/49/19 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2019-2029. 

Do punktu 5.9 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za”, 2 głosy wstrzymujące 

podjęła uchwałę Nr VII/50/19 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok. 

Kolejny punkt porządku obrad przyjęcie Sprawozdań i Raportów. 

Do punktu 6 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej we Włoszczowie za 2018r 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za”(jednogłośnie) przyjęła 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej we Włoszczowie za 2018r. 

Do punktu 7 

Sprawozdanie roczne z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011r.    

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Ośrodek Pomocy Społecznej  

we Włoszczowie za 2018 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie, 

pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za”(jednogłośnie) przyjęła 

Sprawozdanie roczne z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011r.  

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Ośrodek Pomocy Społecznej we 

Włoszczowie za 2018 rok. 

Do punktu 8 

Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Włoszczowa obejmujący lata 

2017-2018 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za”(jednogłośnie) przyjęła 

Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Włoszczowa obejmujący lata 

2017-2018. 

Do punktu 9 

Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2018r. oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za  2018r. 

wraz z Informacją  z pracy Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych  

za 2018r 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono przystąpiono do głosowania. 
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W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za”(jednogłośnie) przyjęła 

Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2018r. oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za  2018r. 

wraz z Informacją  z pracy Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych  

za 2018r. 

Do punktu 10 

Raport końcowy z realizacji Programu Polityki Zdrowotnej 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie, 

pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za”(jednogłośnie) przyjęła 

Raport końcowy z realizacji Programu Polityki Zdrowotnej. 

Do punktu 11 

Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Włoszczowa za 2018 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za”(jednogłośnie) przyjęła 

Ocenę zasobów pomocy społecznej dla Gminy Włoszczowa za 2018 rok. 

Do punktu 12 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady –odczytał informację dotyczącą zasad zgłaszania się mieszkańców do 

debaty nad Raportem o stanie Gminy. 

Cyt. „Szanowni Państwo począwszy od tego roku organ wykonawczy gminy do dnia 31 maja 

przedstawia Radzie Miejskiej raport o stanie gminy. Natomiast Rada Miejska rozpatruje raport 

podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium Burmistrzowi. Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się 

debatę. W debacie nad raportem o stanie gminy mieszkańcy gminy mogą zabierać głos, aby 

jednak zaszła taka możliwość, muszą zostać spełnione określone przesłanki oraz musi zostać 

zastosowana odpowiednia procedura. 

Zgodnie z artykułem 28aa ustęp 7 ustawy o samorządzie gminnym  udział mieszkańców 

w debacie możliwy jest wyłącznie po uprzednim pisemnym zgłoszeniu takiego zamiaru 

Przewodniczącemu rady. Zgłoszenie to należy złożyć najpóźniej w dniu poprzedzającym sesję, 

podczas której ma być przedstawiony raport o stanie gminy czyli w przeddzień sesji, która 

odbędzie się w maju. W zgłoszeniu powinno się znaleźć imię i nazwisko, miejsce zamieszkania 

oraz podpis mieszkańca zamierzającego wziąć udział w debacie. Ponadto musi ono zostać 

poparte podpisami co najmniej 20 osób. 

Proszę Państwa, jeszcze raz podkreślam, termin na zgłoszenie udziału w debacie upływa 

w przeddzień sesji w maju natomiast debata nad raportem o stanie gminy za 2018 r. odbędzie 

się na sesji w miesiącu czerwcu.  

Terminy sesji podawane są do publicznej wiadomości poprzez zamieszczenie informacji na 

stronie internetowej Urzędu Gminy nie później niż 5 dni przed terminem sesji.” 

 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Ryszard Karpiński Sołtys Sołectwa Konieczno powiedział, iż ma kilka spraw do przekazania, 

które to w dniu 19 marca 2019 roku na zebraniu wiejskim zgłosili mieszkańcy: 

❖ brak od jesieni ubiegłego roku lekarza w Ośrodku Zdrowia w Koniecznie. Budynek 

został wybudowany przy udziale mieszkańców i środków finansowych z NFZ, 

w budynku jest mieszkanie dla lekarza. Zapewnienie podstawowej opieki lekarskiej 
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leży po stronie Gminy. Jeśli Gmina nie jest w stanie zapewnić podstawowej opieki 

lekarskiej to mieszkańcy powołają Stowarzyszenie i przejmą ten budynek i zatrudnią 

lekarza. 

❖ stan drogi powiatowej Konieczno – Modrzewie, na pewnym odcinku jest wybudowany 

wodociąg i kanalizacja, na dalszym odcinku tej drogi brak jest kanalizacji. Starostwo 

Powiatowe nie może dokończyć remontu tej drobi z uwagi na brak kanalizacji, a dzieci 

z końca Modrzewia muszą do szkoły chodzić po błocie. W  związku z tym prośba, aby 

wybudować tam kanalizację, bo od paru lat nic nie jest robione w tej sprawie. 

❖ modernizacja drogi  w Koniecznie w kierunku Rogienic do Ośrodka Zdrowia. Pytanie 

czy będzie w tym roku wykonany remont tej drogi, 

❖ utrudniony jest kontakt z ZOZ Włoszczowa, są kłopoty z zarejestrowaniem się do 

lekarza telefonicznie.  

Radny Jerzy Wiśniewski - powiedział, że już kilkakrotnie pan Burmistrz interweniował 

w sprawie drogi wojewódzkiej w Kurzelowie. Chodzi o duże rozlewisko, miał być na wiosnę 

zrobiony przegląd drogi . Odniósł się również do wypowiedzi pana Karpińskiego odnośnie 

kanalizacji w Koniecznie- mieszkańcy Kurzelowa dłużej czekają na kanalizację, która była 

wcześniej budowana niż w Koniecznie. W Kurzelowie, tam gdzie została wybudowana 

kanalizacja 100 %  mieszkańców się podłączyło, a w Koniecznie  jest kłopot z przyłączeniem 

się do kanalizacji, co może potwierdzić pan Prezes WZWiK . Należy budować tam kanalizację, 

gdzie mieszkańcy deklarują przyłączenie się, natomiast budowa kanalizacji dla samej budowy 

to nie ma sensu. Dzisiaj ścieki wpuszczane do kanalizacji są o wiele tańsze niż wywożone 

samochodem asenizacyjnym, dlatego trzeba tam budować gdzie mieszkańcy na piśmie 

deklarują przyłączenie do kanalizacji, ponieważ budowa pochłania duże koszty, 

a wybudowanie i proszenie się mieszkańców o przyłączenie nie ma żadnego sensu.   

Burmistrz -  odniósł się do kwestii poruszonych przez Pana Ryszarda Karpińskiego -

powiedział, iż zna  problemy mieszkańców nie tylko z Konieczna, ale i z poszczególnych 

miejscowości. Temat Ośrodka Zdrowia wielokrotnie był poruszany na sesjach Rady Miejskiej, 

jakie efekty tych działań przedstawię na przykładzie Kurzelowa. Zostały podjęte wszelkie 

działania, aby była dostępność lekarzy, na około 3000 deklaracji słownych mieszkańców 

apelujących o lekarza, deklarację złożyło 140 osób. W Ośrodku jest już lekarz. Ośrodek 

Zdrowia w Koniecznie przekazany został przez Gminę dla Caritas,  wówczas pan Karpiński był 

radnym.  Dlaczego wówczas nie były podjęte decyzje, aby ten Ośrodek Zdrowia był we 

władaniu Gminy? Stało się inaczej „lekką ręką” został przekazany w prywatne ręce. Sprawa 

kanalizacji  - zachęcam do aktywności w Koniecznie - to co powiedział radny Jerzy Wiśniewski 

proszę zachęcić tych mieszkańców, którzy tyle lat czekali na kanalizację w Koniecznie, proszę 

aby Pan jako Sołtys dotarł do mieszkańców i zachęcił do podłączania się do istniejącej już 

kanalizacji. Za czasów, kiedy był Pan radnym był duży potencjał, były środki finansowe z Unii 

Europejskiej na kanalizację, budowę dróg… To były lata 2002-2006, nie budowano wówczas 

kanalizacji czy drogi  w Koniecznie. Gmina partycypuje w kosztach budowy drogi w 

Koniecznie, nie zostało to przerwane, zostały maksymalnie wykorzystane  środki finansowe 

przez Zarząd Powiatu. Gmina  partycypowała w kosztach. Ta droga będzie robiona, środki 

finansowe pochodziły z Programu Obszarów Wiejskich dofinansowanie 63,63%  pozostałą 

część Gmina wraz z Powiatem finansowała. Obecnie dofinansowanie z środków zewnętrznych 

wynosi 50% , 40% dofinansowanie po stronie Gminy, a 10% po stronie Powiatu i ta droga 

będzie zrobiona. Zrealizowano ponad 15 kilometrów dróg powiatowych, gdzie Gmina 

partycypowała w kosztach i nikt nie patrzył, że to droga powiatowa czy gminna, to są drogi dla 

mieszkańców naszej Gminy. Jeśli chodzi o Ośrodek Zdrowia może pan wyjść z inicjatywą 

poszukać lekarza, Gmina za symboliczną złotówkę udostępni budynek tak,  aby on służył 
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mieszkańcom i żeby mieszkańcy okolicznych miejscowości mieli możliwość zapisania  się do 

lekarza.  

Poruszony został również temat drogi wojewódzkiej - będzie kolejna interwencja w tej sprawie 

w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Kielcach, aby zlikwidować to rozlewisko na drodze 

w Kurzelowie. 

Ryszard Karpiński Sołtys Sołectwa Konieczno – odniósł się do wypowiedzi Burmistrza 

stwierdził, iż w latach kiedy był radnym, a w szczególności  2002-2006  i Burmistrz też był 

radnym, wówczas kanalizacja była robiona od Kuzek przez Wolę Wiśniową  z zachowaniem 

kolejności bo jak miałyby ścieki z Konieczna być dostarczane do Oczyszczalni, gdyby nie było 

kanału. W 2007 roku ówczesny Burmistrz wykreślił z budżetu środki przeznaczone na budowę 

kanalizacji w Koniecznie, radni w głosowaniu poparli decyzję Burmistrza, a pan zarzuca, że 

nic w tym temacie nie robiłem, nie było wówczas takich środków Unijnych. 

Jan Lelonek Sołtys Sołectwa Bebelno Kolonia – powiedział, że jak ostatnio odbierane były 

odpady wielogabarytowe i mieszkańcy wystawili opony, to powtórzył się problem z ich 

odbiorem. Jeśli chodzi  o temat odbioru opon dużych  od ciągników to było już wyjaśnione, 

natomiast wystawione zostały małe opony, które niczym się nie różnią od opon 

samochodowych i opony nie zostały zabrane. 

Michał Ślęzak Naczelnik Wydziału MRO -  powiedział, że temat odbioru opon nie raz był już 

poruszany na sesjach Rady, przekazana został prośba o przekazywanie takich informacji w tym 

samym dniu, jeśli nie zostały zabrane odpady komunalne, odpady wielogabarytowe. 

Paweł Strączyński Prezes WZWiK  - odniósł się do zadanego pytania przez Sołtysa 

z Konieczna - poinformował, że Spółka podejmuje działania w kierunku rozszerzenia 

aglomeracji Włoszczowa o miejscowości  Danków Mały, Danków Duży, Kurzelów 

i Konieczno, aby w przyszłości można było skorzystać z Programu NFOŚ i wykonać 

kanalizację w tych miejscowościach. Program „ma ruszyć” w 2020 roku i będzie możliwość 

zrealizowania w tych miejscowościach kanalizacji.  

 Mieszkaniec Włoszczowy – zwrócił się do Prezesa WZWiK  - powiedział, że z Oczyszczalni 

wypływa już oczyszczona woda i wpływa do rzeczki Struga Biała,  na Belinie w czasie zimy 

bobry wybudowały tamy i woda została spiętrzona podniósł się poziom wody w tej rzeczce 

o 20 centymetrów. Podczas ulewnych deszczy ta woda cofnie się do Oczyszczalni należałoby 

coś zrobić z tymi tamami, żeby to się nie skończyło źle.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciały jeszcze zabrać głos, więcej zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady oraz Burmistrz złożyli najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających 

się Świąt Wielkanocnych . 

Do punktu 13 

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

siódmej  sesji VIII kadencji 2018-2023. 

 

Protokołował 

 

Mirosław Witkowicz 


